
Олексій Цивінський: 
 
Дуже вдячний за ті знання та досвід, які 

отримав під час навчання в КНТЕУ. Професійна, 
насичена організація навчального процесу і постійна 
підтримка викладачів дозволили отримати ті знання 
та навички, які допомагають мені сьогодні 
вирішувати проблеми та приймати правильні 
рішення в складних і непередбачуваних умовах 
українського автомобільного ринку. І хоча в період 
навчання мені іноді здавалося, що багато з того, чого 
вчать в університеті на практиці не знадобиться, як 
виявилось, я помилявся. Якщо займаєш керівну посаду, 
то повинен досконало знати і розуміти не лише 
фахові основи, а й бути освіченим в менеджменті, 
економіці, фінансах, маркетингу та інших ринкових 
питаннях. Всьому цьому навчають у КНТЕУ. 

Окрему подяку хочу висловити завідувачу 
кафедри менеджменту Баю Сергію Івановичу, який 
на своїх лекціях та практичних заняттях велику 
увагу приділяв саме практичним аспектам 
менеджменту. І, що запам`яталось, доволі часто 
приводив як приклад організацію процесів 
менеджменту в корпорації «Тойота» як взірець 
ефективного управління. 

 Сьогодні я маю змогу безпосередньо бачити на 
практиці те, про що розповідав Сергій Іванович на 
своїх заняттях. 

Навчання в КНТЕУ дає надійний фундамент для 
побудови майбутньої кар'єри не дипломом для 
роботодавця, а знаннями, які знадобляться на протязі 
всього життя. 


